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Leuke activiteiten op de agenda voor 2025 

Alle goede wensen zijn uitgesproken tijdens het nieuwjaarsdubbelspel toernooi en op de eerste speelmomenten. 

De clubkampioenschappen zijn al gestart en er staan leuke - nieuwe - activiteiten op de agenda.  

 

Play Fair bestaat alweer 65 jaar! Reden voor een klein feestje. Maar er is ook reden om over de toekomst van de 

club na te denken. 

 

Het batje is door Freddy doorgegeven aan ondergetekende en Dick heeft weer wat oud materiaal gevonden. 

  

Veel leesplezier, 

HansB 

 

 

 

 

 

Ik geef het batje door aan ... 

In maart 2023 hebben we een oude rubriek in ere hersteld: "Ik geef het batje door aan ...". Er wordt een aantal 

vragen voorgelegd aan een lid of vriend van Play Fair. En die mag het batje weer doorgeven aan iemand anders. We 

proberen alle groepen af te wisselen: jeugd, senioren, woensdagmiddagspelers en vrienden. Freddy heeft het batje 

doorgegeven aan ... 

 

... Hans Brand  

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=4e66cb7a14&e=3424a202f8
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Freddy bedankt voor het doorgeven van het batje aan mij. Maar ja, jullie kennen mij allemaal, dus wat valt er nog 

voor nieuws te vertellen? Ik ben getrouwd met José, heb twee zoons - Toon en Wim, geen katten meer, maar wel 

een camper. En ik woon al vanaf mijn geboorte in Leimuiden, evenals José. 

 
 

Ik ben in 1983 lid geworden van Play Fair nadat ik in de kelder van de ptt, waar ik toen werkte, met collega's had 

"leren" tafeltennissen. Dat ik mij het spelletje zelf heb aangeleerd zie je waarschijnlijk nog steeds aan mijn spel. 

Door trainingen van Ed van den Berg en Ed Fallaux is het wel iets verbeterd, maar het heeft toch nog zo'n 30 jaar 

geduurd om van de 6e naar de 4e klasse te groeien. De 5e klasse was jarenlang het hoogst haalbare, met Jos de 

Graaf, Kees Leijnse, Ruud Broekhuizen en Wim Oostdam. In 1991 ben ik samen met Jos in het bestuur gekomen, 

omdat wij (samen met Kees) de Rommelfair gingen organiseren, hetgeen we vervolgens 16 jaar lang hebben 

gedaan. In 2006 heb ik het bestuur verlaten, vooral wegens drukke werkzaamheden. Na mijn pensionering ben ik in 

2020 weer heringetreden. Mijn eerste belangrijke doel werd toen om het oude papieren clubblad te vervangen 

door een moderne digitale nieuwsbrief. Sinds december 2020 verschijnt die dan ook, 11 keer per jaar. En daarnaast 

ben ik ook weer terug in de Fair-commissie, waar we (in coronatijd) de Rommelfair naar een Fair hebben 

omgebogen. 



 
 

Opleiding en werk 

Na afronden van het Atheneum op het Bonaventuracollege in Leiden - met de hakken over de sloot - ben ik 

wiskunde gaan studeren, omdat ik anders geen idee had wat ik zou moeten gaan doen. Dat werd echter na de 

propedeuse zo ingewikkeld dat ik ermee ben gestopt. Na enig solliciteren naar een baan als wiskundedocent - ik 

had wel die bevoegdheid gehaald - kwam ik terecht bij de ptt in Den Haag op een afdeling Statistiek en 

Bedrijfseconometrie. Een jaar later ben ik vervolgens met een paar collega's begonnen aan een avondstudie 

Informatica en Bedrijfseconomie aan de Haagse Hogeschool. Na afronden daarvan na 4 jaar ben ik gaandeweg in de 

ICT beland. Eerst nog bij de ptt in Den Haag, daarna bij het telecommunicatiedistrict Haarlem en vanaf 1988 bij 

KPMG in Amstelveen. Daar kwam ik overigens terecht op uitnodiging van Max van Bochove, toen nog lid van Play 

Fair en net hoofd van de IT afdeling bij KPMG. 

 

Bij de ptt werd overigens veel getafeltennist. De meeste gebouwen hadden wel een tafel ergens in een 

archiefruimte staan en er werden grote landelijke toernooien georganiseerd, waar ik aan meedeed. Dat was nog 

voordat ik bij Play Fair kwam. 

 

Hobby’s 

Qua tijdsbesteding - ik ben al weer een aantal jaren gestopt met werken - doe ik tafeltennissen en hardlopen (ook 

bij een club). En sinds kort ook weer krachttraining in de sportzaal, omdat ik met een groepje jongelui ga boulderen. 

In de zomer fietsen José en ik graag op de sportfiets en in de winter gaan we vaak wel een weekje skiën. Veel 

sporten dus, maar ik lees ook graag. Tegenwoordig ben ik vooral geïnteresseerd in geschiedenis en andere culturen. 

Daar lees ik dan over, maar om die reden heb ik ook mijn postzegelverzameling van de lagere school weer 

opgezocht en gebruik ik die ook om weer nieuwe dingen te leren over landen en hun geschiedenis. Ik krijg of koop 

op Marktplaats af en toe verzamelingen en kom zo de winterdagen met slecht weer wel door. Verder is er nog het 

maken van de nieuwsbrieven en het onderhouden van de websites van Play Fair en van mijn hardloopclubje Lekker 

Hollen! Tenslotte is er in huis en in de tuin, bij onszelf of bij Toon of Wim ook altijd wel wat te klussen, dus ik verveel 

me eigenlijk nooit. 



 
Hardlopen op vakantie is altijd leuk 

 

Vakantie 

Wij houden wel van leuke reisjes. Vroeger was dat rondtrekken met een tentje, later - toen Toon en Wim nog klein 

waren - huurden we tenten of een stacaravan. Hoogtepunten waren de reizen naar Canada, waar José familie heeft, 

en naar China en India. Daarnaast deden en doen we nog korte hoteltripjes in verschillende steden. Nu hebben we 

sinds 2 jaar een camper en maken we zoveel mogelijk reisjes door Europa. De langste reizen waren tot nu toe door 

Denemarken en door Polen, maar de rest van het continent gaan we ook nog wel doen. 

  

In de vakanties vind ik het leuk om de oude gebouwen op de postzegels in het echt te zoeken 

 

Play Fair 

Zoals gezegd ben ik al meer dan 40 jaar lid van Play Fair. En ik ben niet de enige. Play Fair is een warm nest waarin 

de leden worden gekoesterd. Ook nu de club kleiner wordt (behoudens de woensdagmiddaggroep) blijft het op de 

vrijdagse clubavond altijd gezellig. Die vrijdagavond sla ik dan ook zelden over. Vroeger was dit mijn vaste begin van 

het weekend na een drukke werkweek en nu zit het nog steeds in mijn weekritme en ik hoop dat nog jarenlang te 

kunnen en mogen doen.  



 

 

Ik wens iedereen nog veel mooie Play Fair-momenten en ik geef het batje door aan … Ton Brand. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Clubkampioenschappen januari 2025 

De clubkampioenschappen zijn alweer gestart met de mixdubbel. De andere voorrondes worden nog gespeeld en 

we kijken uit naar de clubdag op zondag 26 januari. Die dag beginnen we met het 65e gezamenlijke ontbijt om 

10:30 uur. Tijdens het ontbijt worden de kampioensdiploma's, de prestatieprijs en de Mars de Rijk 

aanmoedigingsbokaal uitgereikt. Daarna richten we de zaal in en starten om 13:00 uur de finales.  

 

Was je het vergeten of kan je onverhoopt toch wél meedoen met de kampioenschappen en/of het ontbijt: meld je 

dan alsnog aan bij Tim of Laura. Alle informatie vind je hier op de website van Play Fair. 

Uit de oude doos: kampioenschappen 2009 

Dick heeft bij het opruimen van zijn PC weer wat oud materiaal gevonden. Dit keer heeft hij van een oude video van 

de clubkampioenschappen 2009 een fotopresentatie gemaakt. 
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Veel (nieuwe) activiteiten dit jaar 

Play Fair heeft altijd een bloeiende groep jeugdspelers gehad. Maar de laatste jaren verliest tafeltennis aan 

populariteit bij de jeugd. Er zijn veel meningen over hoe dat komt, maar het feit is er wel en dat zien we ook bij Play 

Fair. Ook het aantal competitieteams bij de senioren is in de loop van de jaren steeds kleiner geworden. 

 

Reden te meer om steeds maar weer je gezicht te laten zien. Dat doen we al jaren en ook in 2025 gaan we niet bij 

de pakken neerzitten. Op de agenda staan dit jaar voorlopig: 

• scholierentoernooi 

• de Blijf Actief Infomarkt in de Tweesprong Roelofarendsveen  

o De Driemaster organiseert samen met de KBO en de WSVKB en medewerking van Kaag en 

Braassem Promotie op 29 maart 2025 in De Tweesprong een markt om alle senior inwoners 

kennis te laten maken met de actieve organisaties waar ze lid van kunnen worden of aan deel 

kunnen nemen. Op deze markt wordt de Blijf Actief Pas geïntroduceerd. 

• een clinic met Bettine Vriesekoop  

o bij De Treffers, zie bericht verderop 

• een gezellige avond ter gelegenheid van ons 65-jarig bestaan:  

o zaterdagavond 10 mei, voor de héle club, in de Spantbar: check je agenda! 

• de verenigingenpresentatie in het Spant 

• een GROTE-tafel toernooi 

• een voorGAAF toernooi 

• een MJ clinic voor de schooljeugd met een cursus indien belangstelling 

De conclusie blijft voorlopig: we doen er alles aan om nog een tijdje te blijven bestaan! 

 

 



 

 

 

 

 

Hoe staan we er voor? 

Binnenkort op 31 maart (let op, datum is gewijzigd) is weer de Algemene Ledenvergadering van Play Fair. De laatste 

jaren denken we als bestuur, maar hopelijk ook jullie als leden, wat vaker na over de toekomst van de vereniging. En 

dan gaat het niet eens primair over de financiële situatie, maar meer over het aantal leden en vrienden en hoe 

actief/betrokken die zijn. Om je een idee te geven waar we nu staan, heb ik wat cijfers op een rijtje gezet. 

 

Het totaal aantal leden en vrienden op 1 januari 2025 is 79 (een daling van 6 t.o.v. een jaar eerder). Dat aantal is 

onderverdeeld in: 

• 15 senior competitiespelers 

• 17 recreatieve of niet (bij Play Fair) competitie spelende senior leden 

• 15 woensdagmiddagspelers 

•   3 jeugd competitiespelers 

•   2 recreatieve of niet (bij Play Fair) competitie spelende jeugdleden 

•   6 niet spelende leden 

• 21 vrienden van Play Fair 

Daarnaast hebben we nog 8 donateurs die jaarlijks een bijdrage aan de vereniging schenken. 

 

Uit de cijfers kan je vooral zien dat het aantal competitiespelers hard achteruit gaat. Slechts 23 procent van de leden 

en vrienden speelt nog maar competitie, waar ooit vrijwel de hele vereniging op de competities was gericht. Van de 

17 recreatieve spelers tel ik er maar 7 die geregeld spelen. Van de niet spelende leden en vrienden zijn het slechts 

een stuk of 5 die af en toe een balletje slaan op een vrijdagavond. Oftewel: slechts 45 van de 79 leden en vrienden 

is nog actieve speler. Het aantal jeugdleden tenslotte is tot een historisch dieptepunt gezakt. 
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Kortom: de competitie wordt minder belangrijk, voor de jeugd is tafeltennis op dit moment niet zo'n interessante 

sport, voor senioren is dat het juist weer wel. Maar wat we ook zien is dat veel mensen toch graag verbonden 

blijven met de club. 

 

Laten we tijdens de ALV op 31 maart eens praten over wat dit voor de club betekent en wat Play Fair die 

verschillende groepen wil en kan bieden.  

 

 

 

 

 

 

 

Nieuwjaarsdubbelspel toernooi 

Op vrijdag 3 januari werden de eerste balletjes weer geslagen tijdens het nieuwjaarstournooi. Het aantal 

deelnemers was niet heel groot, maar met elkaar werd er een gezellige avond van gemaakt. Door loting werden er 

voor elke ronde steeds nieuwe tweetallen samengesteld, die in totaal 6 wedstrijden speelden binnen een bepaalde 

tijd. 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=cda96a6c33&e=3424a202f8


 

   

Nadat de prijswinnaars, Irene en Maaike, waren voorzien van een heerlijke zak snoep, werd er met champagne een 

toost uitgebracht op weer een gezond en sportief jaar. Voor Play Fair het 65ste jaar.  

  

Groetjes van Irene van der Burg  
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Enthousiast begin woensdagmiddaggroep 

Wat een heerlijk begin van het nieuwe seizoen voor onze woensdagmiddag leden! En wat een enthousiasme met 

zoveel aanwezigheid. Er werd gezellig gespeeld en naderhand een toost uitgebracht in de Spantbar Leimuiden. 

 

Bekijk meer foto's op de Play Fair Facebook pagina. 

 

Deze groep is al best groot, maar toch is er nog wel ruimte voor aanwas. Dus als je nog buren, vrienden of kennissen 

hebt in de senior-leeftijd, vraag ze gerust eens mee om het te proberen. 
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Clinic Bettine Vriesekoop 

Dit was in de vorige nieuwsbrief al aangekondigd, maar er is nu ook een datum en programma bekend. 

 

Bettine Vriesekoop is de bekendste en meest succesvolle tafeltennisser die Nederland heeft gekend. Op zondag 13 

april 2025 geeft zij een clinic voor de jeugdleden van zowel De Treffers als Play Fair. Iedereen is welkom om te 

komen kijken en/of een balletje te slaan! Dus ook ouders, opa’s, oma’s en andere belangstellenden zijn van harte 

welkom in het clubgebouw van De Treffers in Roelofarendsveen. 

 

Programma: 

10:00 uur: Ontvangst jeugd 

10:15 uur: Start warming-up in de speelzaal en gelegenheid om te tafeltennissen voor de jeugd 

10:15 uur: Toelichting Bettine op haar boek “Chinese wijsheid in een balletje” 

10:25 uur: Signeer en verkoop van het boek in de kantine i.s.m. De Veenerick 

10:45 uur: Start tafeltennis-clinic 

12:15 uur: Gelegenheid voor een drankje en napraten. En natuurlijk om nog een balletje te slaan! 

Voor aanmelden van de jeugd of meer informatie, stuur een bericht naar training@ttvdetreffers.nl. Er zijn geen 

kosten aan verbonden. 

 

Lees de volledige aankondiging op de website van De Treffers.  
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Andere evenementen 

Alle bij NTTB aangemelde events 

Via de website van de NTTB is de pagina te vinden waarop verenigingen hun tafeltennis-event kunnen melden. Alle 

bekendgemaakte toernooien kan je vinden op de toernooien-kalender van de NTTB. 

 

 

 

 

 

 

 

2025 

Voorronde senioren dubbel - vrijdag 17 januari 

Voorrondes womidagroep - woensdag 22 januari 

Voorronde senioren enkel - vrijdag 24 januari 

Voorrondes jeugd - zaterdag 25 januari 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=bbc9ad2cbe&e=3424a202f8
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Clubdag - zondag 26 januari 

Start competitie senioren - maandag 27 januari 

Start competitie jeugd - zaterdag 1 februari 

Scholierentoernooi - vrijdagmiddag 14 februari 

Blijf Actief Infomarkt - 29 maart 

Algemene Leden Vergadering - maandag 31 maart 

Clinic Bettine Vriesekoop bij De Treffers - zondag 13 april 

Einde competitie senioren -  vrijdag 18 april 

Einde competitie jeugd - zaterdag 26 april 

Feestje Play Fair 65 jaar - zaterdag 10 mei 

GROTE-tafel toernooi - vrijdag 16 mei 

voorGAAF toernooi - vrijdag 11 juli 

Laatste speeldag vóór de zomervakantie - vrijdag 18 juli 

Fair - zaterdag 25 oktober 

 

Check de agenda en de details op de Play Fair site 

 

 

 

 

 

De jarigen in januari 

3 - Rutger Borsboom 

4 - Marco Streng 

6 - Emiel Bunck 

8 - Ton Brand 

13 - Marina van Dam 

21 - Hilde van Tol 

23 - Mike van der Meer 

25 - Ben Vreeken 

De jarigen in februari 

2 - Jos de Graaf 

7 - Hans van Leeuwen 

9 - Tiny Lunenburg 

10 - Martien Kuijpers 

26 - Fred Brand 
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Vragen over de vereniging kunt u mailen naar pr@ttv-playfair.nl  

Vragen of opmerkingen over deze nieuwsbrief kunt u mailen naar nieuwsbrief@ttv-playfair.nl 

 

Aanmelden nieuwe abonnee voor deze nieuwsbrief. 

U kunt zich hier uitschrijven voor deze nieuwsbrief. 

   

    

 

 

 

 

 

 

This email was sent to hans.brand@casema.nl  

why did I get this?    unsubscribe from this list    update subscription preferences  
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